

2013 Taiwan Short-Term Mission Prayer Letter

July 4, 2013

Dear Prayer Warrior,

Peace to you.

The Lord has widely opened the door of Taiwan Short-Term Mission since 2009! Every year God miraculously blesses us with the doubled number of the unsaved. This year our service area includes Taichung Da-Jia, Mao-Li, and Nan-Tou Pu-Li areas. We will be using the format of English Character Camp to reach out to about 3,000 (mostly 7th grade & some 3rd to 6th grade) students. We will share the Gospel with the students by teaching about Bible characters, stories, American culture, and major holidays. By God's grace, we left very good impression with them in the past and by the word of mouth, one school (Rih-Nan Middle School) invited 2 more middle schools to join in this year.

Not only 4 school principals have invited us to do the English Camp, 10 churches will participate in this great evangelistic endeavor. Our summer Taiwan Short Term Mission has formed a great mission torrent with many churches and people joining in, including FEC-SGV, FEC-Cerritos, FEC-Diamond Bar, FEC-Arcadia, GCCI, Taipei Canaan Church, Taipei Mei-Fu Church, Oneness Church, Taichung Full Gospel Church, and Rih-Nan Church. There are 74 (U.S. 39 and Taiwan 35) participating coworkers in Week 1 (7/29-8/2) and 77 (U.S. 46 and Taiwan 31) in Week 2 (8/5-9), totaling distinct coworkers 120 (U.S. 62, and Taiwan 58).

Our service projects include the following:

1. English Character Camp: Shuen-Tian Middle School, Da-Jia Middle School, Rih-Nan Middle School and Rih-Nan Elementary School.
2. VBS: assisting and training Da-Jia Bread of Life Church, Yuan-Li Bread of Life Church, and Pu-Li Minority Church to host VBS programs.
3. Parenting seminar: 4 nights of parenting class and testimonies in the evening for the families of the English Camp attendees, with the 5th evening being an evangelistic outreach banquet.
4. English workshops: 1. English phonics and conversation; 2. Creative toy design contest; 3. Talent show; 4. Sports; and 5. Arts & craft.
5. Home visitation for members of Rih-Nan Church, Da-Jia Bread of Life, Yuan-Li Bread of Life, and Pu-Li Minority Church.
6. Special topic workshops— *Journey to Intimacy, No Apologies, Inner Healing, and Counseling* at local churches.
7. En-Fu Drug Treatment and Rehabilitation Center in Mao-Li: Inner Healing, Celebration Recovery and Psychological Counseling.

Your Prayer Supports

1. Please pray for the hearts of the people in Taiwan to open to the Gospel.
2. Please pray for the unity of the whole team to work well together in delivering the Gospel.
3. Please pray for our safety while we serve there.
4. Pray for God to bind Satan's demonic power in the Da-Jia areas. so that God's Spirit can move freely and accomplish all that His will desires.

May the Lord of Mission Bless you and move you to pray with us in this spiritual war.

Sincerely,

Rev. Joshua Cheng (Leader), Alan Liang (Coordinator) and Taiwan Short-term Mission Team

2013 台灣短宣簡介與代禱信

親愛的代禱者
收信平安！

蒙神的恩典，從 2009 年 神為我們開啟了台灣短宣之門，每一年 神都奇妙的加倍賜給我們福音未得之民，今年台灣短宣事工服事的範圍含蓋了台中(大甲)，苗栗和南投(埔里)地區，預計服事對象將到達 3000 人次，我們將以美語品格營的方式，透過聖經的人物，故事，美國文化，節慶等等教導當地的學生並向他們傳福音。

台宣已經形成一股宣教的水流：2013 年參加的宣教隊伍包括了聖迦谷羅省基督教會，喜瑞都羅省基督教會，鑽石崗羅省基督教會，Arcadia 羅省基督教會，國際大使命教會，台北基督教迦南會，台北合一教會，台中全備福音教會，以及日南教會。參與服事的同工第一梯次 7/29-8/2 有 74 位(美國 39, 台灣 35)，第二梯次 8/5 - 8/9 有 77 人(美國 46, 台灣 31)。參與服事總人數 120 位(美國 62, 台灣 58)。

主要服事項目包括：

1. 英語品格營： 順天國中，大甲國中，日南國中及日南國小。
2. 暑期聖經學校： 協助培訓大甲靈糧堂，苑里靈糧堂，以及埔里弱勢教會舉辦 VBS 營會。
3. 家長座談會： 親子講座，見證，並在最後一晚舉辦福音佈道辦桌筵席。
4. 英語互動營： A. 英語發音與會話，B. 創意玩具設計大賽， C. 表演藝術， D. 體育活動，E. 美勞手工。
5. 探訪： 日南教會，大甲靈糧堂，苑里靈糧堂，以及埔里弱勢教會會友。
6. 專題講座： 親密之旅，青春無悔，內在醫治， 輔導陪談等。
7. 恩福會戒毒村： 內在更新“全新的你”講座以及輔導陪談。

期待您的禱告參與

1. 求聖靈預備台灣同胞的人心，使他們的心田成為福音的好土。
2. 求 神賜下合一的靈使短宣團隊能夠同心合一傳揚福音。
3. 求 神保守短宣隊一切出入平安。
4. 求 神網綁大甲當地撒旦黑暗的權勢，使 神的靈可以自由的運行並成就天父對這塊地土和人心的旨意。

求神祝福您，感動您，並邀請您與我們一同為短宣爭戰禱告！

2013 台宣領隊鄭秀全牧師、總協調梁經綸暨台灣短宣隊 敬啟
主後 2013 年 7 月 4 日

